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Funktionshinderrådets sammanträde  
den 13 maj 2019, nr 4 

Ledamöter  

Lena Nisula Wester 

Jaan Kaur 

 

SRF1 

DHR2 

 

  

  

  

Förhinder  

Blazena Westerlund HSO3 

  

 

Vakans 

 

Rådet har 4 vakanta platser  

  

  

Tjänstepersoner  

Per-Ove Mattsson avdelningschef 

Wiveca Eklund sekreterare 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Justerare  

 

                                                 
1 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 
2 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
3 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 
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§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2  Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Jaan Kaur och ledamot Lena 

Nisula Wester. Justering sker onsdagen den 15 maj. 

 

§ 3  Anmälan av protokollet från förra sammanträdet 

Protokollet från rådets sammanträde den 1 april 2019 anmäldes 

och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 23 maj 2019 

 

Ärende nr 5: Program för Farstaängen i Farsta 

Rådet har tidigare fått en genomgång av projektet och anser att 

viktiga synpunkter inte beaktas i det framtagna programmet.    

Rådet anser att tillgängligheten  motverkas i några av förslagen. 

Rådet anser att lägga gatsten samt grusvägar försvårar och ibland 

hindrar framkomligheten för personer som har en 

rörelsenedsättning. Att avdela en gång- och cykelväg enbart med 

gatsten är inte tillräckligt om man har en synnedsättning, det 

finns bättre lösningar såsom olika ytbeläggningar.  Vad betyder 

”försvårad framkomlighet för cyklar”? Kanske det också blir 

svårare för personer i rullstol och rollatorer att ta sig fram med en 

sådan lösning. Entrén mot Hökarängen tillgängliggörs inte utan 

trappan kompletteras bara med en barnvagnsramp. 

På ett ställe vill man skapa en "åsnestig", d v s en stig med 

oregelbundet återkommande trappsteg.  

Viktigt också att framhålla är att när man sitter i rullstol är sikten 

begränsad, så därför bör man tänka på att inte plantera häckar 

eller annan växtlighet alltför högt vid korsningar.  

 

Ärende nr 6: Upprustning av parkvägar i Svedmyra 

Rådet är positiv till upprustningen. 

 

Ärende nr 7: Föreningssamarbete under loven 2019 

Rådet vill understryka vikten av att det verkligen blir avgiftsfritt 

på alla loven så att det blir tillgängligt för alla. 
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Ärende nr 10: Upphandling av nattpatrull inom den kommunala 

hemtjänsten 

Rådet frågade vad som menas med undantagsvis bli aktuellt med 

insatser även hos yngre personer? 

 

Ärende nr 12: Ny ledamot i stadsdelsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

Rådet är positiv till förstärkningen i rådet. 

 

Ärende nr 17: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut 

kvartal 1 2019 

Rådet har inga synpunkter. 

 

§ 5 Information från förvaltningen 

Tertialrapport 1 är klar och förvaltningen visar en budget i 

balans.    

Balanslistan uppdaterades. Bilaga 

 

§ 6  Rapporter 

Remissen angående Policy för sociala medier i Stockholms stad. 

Rådets diskussion mynnade ut i följande; vad gäller den grafiska 

profil och tillsammans med skärmläsningsprogram så ska det 

fungera ihop för synskadade. Tillgängligheten till formulär och 

enkäter måste bli bättre. Det pratas väldigt lite om hur det är att 

arbeta med detta om personen har en funktionsnedsättning.  

 

§ 7 Studiebesök och inventeringar 

Inget att rapportera. 

 

§ 8  Övriga frågor  

Just nu byggs det för fullt i Hökarängen. Detta har medfört 

betydande svårigheter i tillgängligheten för personer som har en 

funktionsnedsättning. Tillfälliga skyltar felplaceras, tjocka kablar 

blockerar framkomligheten på trottoarer för att nämna ett par 

exempel. En bättre information om tillfälliga förändringar i 

gatubilden är önskvärd att få i förväg, för det underlättar tillvaron 

väsentligt.         
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§ 9 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls den 10 juni. 


